
Protokół nr 15/2017 

posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej 

w dniu 20 listopada 2017 r., w godz. 8
00

 – 8
50

 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 

 

  

 W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia 

załącznik nr 1. 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Nowak otworzył posiedzenie Komisji 

oraz zaproponował następujący porządek obrad: 

 

1. Zapoznanie z porządkiem obrad. 

 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

 

3. Opracowanie planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2018 rok. 

 

4. Wolne wnioski i zapytania.  

 

5. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

 

Ad.1)  

Członkowie Komisji Rewizyjnej zapoznali się z proponowanym porządkiem obrad. 

 

 

Ad.2 

Członkowie Komisji Rewizyjnej głosami za – 2 głosy, przeciw – 0 głosów, wstrzymujący 

– 1 głos przyjęli protokół nr 14/2017 z dnia 26 października 2017 roku. 

 

 

Ad.3 

Komisja Rewizyjna opracowała plan kontroli w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 2 do 

protokołu.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Nowak dodał, że w tym roku komisja – 

zgodnie z planem kontroli zatwierdzonym uchwałą Rady Powiatu – musi jeszcze 

przeprowadzić kontrolę Domu Pomocy Społecznej w Białogardzie. Oświadczył, że miał 

wątpliwości dotyczące tej kontroli i w tej sprawie skontaktował się z radcą prawnym 

starostwa, który poinformował, że komisja nie ma uprawnień do kontroli tego pomiotu. 

Następnie zaproponował, aby komisja wystąpiła do radcy prawnego o przygotowanie opinii 

prawnej w tym temacie. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie. 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała zgłoszony wniosek odnośnie 

wydania opinii prawnej w sprawie możliwości kontroli przez Komisję Rewizyjna Domu 

Pomocy Społecznej w Białogardzie.  
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Ad.4 

● Radny – Andrzej Siwek poprosił o udostępnienie statutu Stowarzyszenia „Przytulisko”. 

Następnie zapytał również jakie są zasady przyjęć pensjonariuszy do Domu Pomocy 

Społecznej w Białogardzie.  

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto oświadczył, że zorientuje się w temacie i 

przekaże radnemu informacje.  

Radny – Andrzej Siwek zapytał Wicestarostę cyt.: „czy jak pan był w stowarzyszeniu 

inicjatyw (…) czy kojarzy pan, że był regulamin pracy komisji rewizyjnej”. 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że nie było takiego regulaminu. 

Regulamin został stworzony przez ówczesny skład komisji, której on był członkiem.  

 

● Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował członków komisji, że istnieje 

szansa, iż powiat otrzyma środki na termomodernizację budynku Poradni  Psychologiczno – 

Pedagogicznej w Białogardzie. Przypomniał, że z tego co pamięta członkowie Komisji 

Rewizyjnej w protokole z kontroli tej jednostki zawarli zapis o konieczności wykonania tej 

inwestycji.  

Radny – Jerzy Bartman dodał, że inwestycja ta wpisana jest do projektu budżetu powiatu na 

2018 rok.  

 

● Radny – Andrzej Siwek skierował zapytanie do Pani Skarbnik Powiatu – cyt.:   „czy i w 

jakiej wysokości  wpływają na konto starostwa jakiekolwiek wpływy z tytułu użytkowania 

nieruchomości przez Stowarzyszenie „Przytulisko” i  czego dotyczą (…) Nie interesuje mnie 

wysokość tylko, czy i jakiekolwiek wpływy na konto starostwa wpływają z strony 

Stowarzyszenia „Przytulisko” z tytułu użytkowania.” 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Nowak poddał pod głosowanie zgłoszony 

wniosek. 

 

Komisja Rewizyjna wnioskuje o udzielenie odpowiedzi na następuję pytanie – czy na 

konto starostwa wpływają jakiekolwiek wpływy z Stowarzyszenia „Przytulisko” z tytułu 

użytkowania.  

 

● Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Nowak poinformował, że kolejne 

posiedzenie komisji odbędzie się 24 listopada 2017 roku o godzinie 8.00. Podczas w/w 

posiedzenia komisja zaopiniuje projekt budżetu Powiatu Białogardzkiego na 2018 rok, 

wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2018 – 2025, projekty 

uchwał na XLII sesję oraz ustali plan pracy komisji na 2018 rok.    

 

 

Ad.5 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Nowak poinformował o wyczerpaniu 

porządku obrad i zamknął posiedzenie Komisji. 

 
Protokołowała 

Anna Kaleja 

 

                Przewodniczący  

  Komisji Rewizyjnej 

 

Andrzej Nowak 


